



من نحن
اهم انجاز لـ(الشراع) هو اهم انجاز للصحافة العربية في تاريخها وهو نشر صفقة الاسلحة الاميركية لإيران عام 1986 التي عرفت باسم (ايران – غيت).

اهمية هذا النشر انه أدى الى وقف الحرب العراقية – الايرانية (1980 – 1988) كما أورد الكاتب البريطاني باتريك سيل في كتابه (الاسد – الصراع على سوريا) وكما أورد عدنان خاشقجي في مذكراته. الاهمية الاخرى انها أدت الى خسارة ايران الحرب امام العراق. الاهمية الثالثة انها منعت اميركا من شن عدوان على سوريا عام 1986 ايضاً. وبسببها تعرض حسن صبرا لمحاولة اغتيال من جانب الاستخبارات الايرانية والسورية في بيروت بتاريخ 1987/9/14.

The most important breakthrough the magazine has made, the most important breakthrough of the Arab press in its history, the release of the American arms deal with Iran in 1986, referred to as (Irangate).

The impact of this release led the Iran – Iraq war (1980-1988) to stop, as cited by the British writer Patrick Seale in his book (Al Assad – The Struggle for Syria), and as cited by Adnan Khashoggi in his memoirs.

The other impact led the Iranians to lose the war against Iraq.

The third major impact prevented the United States from launching aggression against Syria in 1986. As a result, Hassan Sabra had been the target of an assassination attempt in Beirut on 14/09/1987, the Syrian and Iranian Intelligence being the perpetrators

لا علاقة ادارية او قانونية او معنوية لموقع الشراع الالكتروني بمجلة الشراع الورقية المعروفة